Discover Quality

NEW ISLAND

At NEW ISLAND we value our customers' new ideas and concepts. We take great pride in creating high standard packaging to compliment the new and exciting designs of our customers. Established in 1964 with over 50 years' experience NEW ISLAND has grown to become one of the leading printers in HONG KONG and CHINA.

The company was publicly listed in HONG KONG in 1993 and acquired in 2014. Now a leading division of Huajun Holdings Ltd; trading under SEHK:377). To develop strong international presence, the company has established USA office in New York and have expanded over the past 20 years. Paris office has been operating since January 2016, as the main center for the company's European sector.

The Hong Kong headquarters is our marketing and management centre. New Island's two factories are located in Dongguan (Southern China) and Shanghai (Eastern China), with ready locked-in plans to execute and complete expansions in year 2018/9. The company now employs over 2,500 skilled workers. All plants are fully equipped to provide a complete one-stop printing solution from pre-press, printing, hand assembly to delivery.



香港總部 Hong Kong **Head Office**



中國廠房

Multiple China Manufacturing **Facilites**



巴黎辦事處 New York &

紐約辦事處



我們的服務

- 採購
- 設計與產品開發
- 印前專業意見,製作模型,顏色管理
- 柯式印刷,柔版印刷,絲印,凹版印 届[[機



新洲印刷有限公司 NEW ISLAND PRINTING CO. LTD.





印後服務(塗層、過油、模切、燙金、 擊凸、貼窗、折疊、膠合和裱膠等)

- 手工組裝



Contact Us

Hong Kong

New Island Printing Co., Ltd. (FSC® certified company) Room 1701, 17/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong 新洲印刷有限公司 香港九龍長沙灣長裕街 8 號億京廣場 17 樓 1701 室

Tel: (852) 2442-8282 Fax: (852) 2443-9882



新洲印刷有限公司 NEW ISLAND PRINTING CO. LTD.

Dongguan, China

Dongguan New Island Printing Co., Ltd.

東莞新洲印刷有限公司



Shanghai New Island Packaging Printing Co., Ltd. 上海新洲包裝印刷有限公司

USA

New Island Printing (US) Inc.

FRANCE

New Island Printing France Ltd.





我們為全球客戶提供高質的產品 及優良的服務

設有 GMP 認證標準的生產車間 設立研發部門及創意中心 嚴格品質監控

Proud to announce: "We are expanding!"

Follow us on WeChat to know more.

最新消息:

"我們正在擴張業務!" 請關注我們微信 了解最新信息





www.newisland.com

info@newisland.com

WHERE PACKAGING COMES ALIVE

Our Services

- Sourcing and Procurement
- Artwork and Structural Design
- Pre-press output, prototype, color proofing
- Offset, Flexographic, Silkscreen, Gravure Press
- Post Press (Coatings and wide selection of varnishes, die cutting, hot stamping, embossing, window-patching, folding and gluing, lamination...etc.)
- Hand Assembly
- Packing and Delivery



ONE STOP PRINTING SOLUTIONS PROVIDER FROM PRE PRESS TO PRINTING AND HAND ASSEMBLY





在新洲我們充分了解客戶對新設計新理念的高度要求。我們也非常樂意為客戶 提供專業及有創意的產品以符合客戶的需要。新洲成立於1964年,擁有超過50 年的經驗,逐步成為香港和中國領先的印刷龍頭企業。

新洲於1993年在香港上市,2014年被收購,現為華君控股有限公司的主要部門; (聯交所代碼: 377)。為了拓展公司的企業至全世界,我們已在紐約建立了美國 辦事處,並在過去20年中不斷擴大。巴黎辦事處自2016年1月起開始運作,並作 為公司在歐洲的主要中心。

新洲印刷總部位於香港,主要為集團提供行政、銷售及市場推廣。新洲廠房分別位於東莞 (中國南面)和上海(中國東面),並且鎖定於2018/9年度完成擴建計劃。新洲聘用超過2,500名 合專業的物流隊伍,為客戶帶來一站式之優質服務。





技術及熟練員工,提供由印前服務、印刷、各類表面處理程序及人手組裝等全面服務,配

Skilled Taskforce Real Craftsmanship

全球美容,尊貴,禮品,旅遊和零售品牌

Global Beauty, Luxury, Gift, Travel & Retail Brands

500+

每日平均生產折疊紙箱

Average Daily Production of Folding Cartons

3,800,000+

摺盒每年生產

Folding Boxes Produced Per Year

950m+

設備齊全GMP認證標準的生產車間

Fully equipped In-house GMP hygiene workshops

技巧熟練的員工

Skilled employees

2500+

硬盒每年生產

Rigid Boxes Produced per year

60m+



We provide high quality packaging and solutions for customers across the globe. In-house GMP workshop In-house R&D and Design Center **Strict Quality Controls**







WHERE PACKAGING COMES ALIVE

















創意包裝,激活精彩

Industry specialization











Beauty & Skincare • Pharmaceuticals • Colour Cosmetics • Fragrances Travel Retail • Healthcare • Luxury • Wine & Beverages • Home ware Food & Confectionery • Electronics • Consumer Products • Keepsake Gifts & Novelty Sets • Eco Friendly Products • Promotional Products Seasonal & Limited Edition Items



醫療保健・食品・糖果・消費品・禮品包裝・紀念品・電子產品 促銷產品 • 家居用品 • 酒類及飲料包裝 • 環保產品 • 尊貴及豪華品 季節性及限量版物品



Greener & Leaner

We've reduced electricity use by 8.5%, water by 7%, wastage 5% and reduced the use of office paper by 20%! More new projects are in progress to reduce our carbon footprint.



Confidence with New Island

良好信譽,信心之選

環保及減少排放

我們將用電量減少了8.5%,水耗7%,浪費5%,辦公室用紙量減少了20%!我們持續創新和不斷 探索、通過改進和使用可持續材料,以減少碳排放量。達成節省能源及減少廢物的高效生產方法。





















